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Referat f ra generalforsamling en torsdag den 07.03.2024 

 

 

1. Valg af dirigent og referent   
 
En meget uformel GF med kun 4 "udefrakommende" udover bestyrelsen, hvorfor Andreas blev 
valgt som dirigent/referent, da han alligevel snakker hele tiden. �������  
 
Afbud fra Kim, Christian og Åse. Tak for besøget til Benedikte, Anni og vores to nisser �	
������ 
 
 

2. Bestyrelsens beretning  
 
Året startede fint med påskeudsmykningen  som igen blev vel modtaget af både de unge 
kunstnere og de voksne i byen. 
 
Den opståede tørke op mod Sct. Hans  fik bestyrelsen til at træde vande og veje for og imod, 
inden vi endelig aflyste. Selv om det var en svær beslutning blev den modtaget med forståelse. 
 
Vi deltog til høstmarkedet , og måtte endnu en gang konstatere at det er godt at blive set og 
have dialog med borgerne i byen, men som "fangstmiddel" efter nye medlemmer til bestyrelsen 
eller foreningen har det ingen effekt. 
 
Halloween  havde igen stor opbakning med 20 skræmmere og omkring 500 "besøgende" som 
havde tilstrækkelig med tålmodighed inden de blev sendt ind i rædselskabinettet. Bålet og 
kakaoen er et fantastisk samlingspunkt, hvor Havdrup'erne stod i klynger af naboer, forældre fra 
div. klassetrin, HGI-medlemmer m.m og hyggesnakkede. Her fik vi blandet os lidt i snakken og fik 
fisket et par nye medlemmer. 
 
Opsætning/nedtagning af jule belysning  gik rigtig godt, takket være den "faste skare" af 
hjælpere. Juletræet blev hentet i en lokal forhave - tak igen �	
����� og det medførte en masse 
positive bemærkninger over det flotte træ. 
Selve belysningen er lidt "træt", så det er aftalt at vi her til foråret/sommer forsøger at holde en 
"fællesdag", hvor vi tjekker lyset / ophæng m.m. 
 
Jul etræstænding/julemarked  gik også fint, trods en del afbud fra boder lige op til. Der blev 
flyttet lidt rundt og reduceret på pladsen så vi ikke stod alt for spredt. Musikken var også rigtig 
god og det betød en del, at det var lokalt. 
Julemanden forsøgte at gøre sit, hvor vi fik opdelt ungerne i 2 aldersgrupper ifm. uddeling af 
slikposer, men det virkede fortsat kaotisk, hvorfor vi skal have lavet "3 hold" til næste gang. 
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3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse  
 
Året 2023 bød ikke på store økonomiske overraskelser. Dog ses der en stigning i udgifterne til 
bank services som: Betalingsservice, Mobilepay og Danske Bank. 
 
● Sankt Hans festen faldt ud pga. tørke. 
 
● Halloween budgettet blev holdt og der blev faktisk brugt lidt mindre 
 
● Julemarked - vi gik lidt over budget, men det skyldtes at vi er forpligtet til at betale KODA afgift 
   på musik og playlister. Det drejede sig i år om 1860,- kr men vi vil tage det med i budgettet  
   fremover. 
 
● Julelys - Der blev investeret i flere forlængerkabler, men vi holdt os under budget. 
 
Solrød kommune støttede os igen i år med: 15.600 kr. for vores fælles arrangementer. Vi ender 
dermed med et lille overskud på næsten 12.000 for 2023 og ser derfor ikke et behov for 
ændringer i kontingent.  
 
Forslag til budget  2024: 
 
● Påske kr. 2000,- 
 
● Sankt Hans kr. 8000,- 
 
● Halloween kr. 12.000,- 
 
● Julemarked kr. 20.000,- 
 
● Julelys: kr. 20.000, 
 
Budgettet blev god kendt.  
 
 

4. Indkomne forslag  
 
Ingen indkomne forslag. 
 

5. Fastlæggelse af kontingent for perioden 01/2 -25 til 31/1 -26 
 
Fastholdelse af kontingent på dkr. 100,00 blev godkendt. 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer  
 
På valg  i 2024 (vælges for 2 år)  
 
Egon Petersen - modtog genvalg  
Carsten Birn  - modtog genvalg 
Mona Ottesen  - modtog genvalg  
Ledig plad s  - Kim fratrådte efter 2 års tro tjeneste. Tak for hjælpen og vi ses til vores  
                          arrangementer.  
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7. Valg af suppleanter  (vælges for 1 år iflg. vedtægerne)  
 
1. Christian Norup  - modtog genvalg, tak for det �	
��� 
2. Anni Lundgaard - tiltrådte som nyt medlem, "velkommen til" ��� 
 
 

8. Valg af revisor  (vælges for 2 år iflg. vedtægerne)  
 
På valg i 2025 - Finn Jensen 
 

9. Eventuelt  
 
Bordet rundt gav et par interessante navne til årets julemarked som vi skal arbejde videre med. 
 
Egon nævnte at han var blevet spurgt om en gentagelse af sidste års cykeltur til interessante 
hotspots i Havdrup og det bakker bestyrelsen op om. Så mangler vi kun planlægning og indhold. 
 
Under snakken blev det nævnt, at vi fortsat har svært ved at markere at det er HBF som står for 
julemarkedet og vi måske skulle overveje, at teltet for scenen skal være vores eget, og at vores 
navn derved skal stå på teltet. Det må der arbejdes videre med under hensyntagen til 
økonomien. 
 
Vores "nye" brugte stander kom på banen, hvor det blev forslået om vi ikke kunne have plakater i 
den fast med angivelse af HBF og div. foreninger i Havdrup, indtil vi i samarbejde med HGI og 
kommunen får lavet en "Velkommen-til-Havdrup's-foreninger-folder" der husstandsomdeles. Der 
ligger også en del arbejde og økonomi i stander-forslaget, hvorfor vi også lige skal "tygge" videre 
på ideen. 
 
Til syvende og sidst fik vi konstitueret bestyrelse n, da efter manglende kampvalg blev vi 
enige om at køre videre "som vi plejer" �	
��� 
 
Dog m ed et medlem  i unde rtal . !!!   Så har du et be styrelsesmedlem i maven, eller kender 
du nogen som kender nogen, må du gerne prikke til v edkommende . !!!  �	
��� 
 
 


